
Zfpisnica
z XXXXI.-6ho zasadnutia Obecn6ho zastupitel'stua konan6ho dila 22.septembra21l4

Predsedajrici Ing. Milan Lehocky, starosta obce privital poslancov obecn6ho zastupitel,stva..
Predsedajrici konStatoval, Le z celkov6ho podtu gposlancov je pritomnych 5, zasadnutie OZ je
uzn6Sania schopn6.

Pritomni: vid' prezendnf listinu.

Za zapisov atel' a z6pisnice bola zvolen6: No6mi Durioviiovf

za overovatel'ov z6pisnice boli zvolenf : lldik6 Kert6szovr{
J6n Markovics

Nr{vrhovr{ komisia bola schvdlen6 v nasledovnom zlozeni Attila Sz6p
Ing. Zoltitn B6nyi
Ing. Roland Novrlk

Program zasadnutia OZ bol schv6leny
Ing' Milan Lehoc\f - chcel by som zmerut program zasadnutia, aby pinKuchdr vedel
predviest' svoju prezentdciuprestavby bytovky Balvany d. 606.

Uznesenie t.332
M. Kuchrir - podas 2 - 3 rokov sme kripili byty v bytovke Balvany d. 606. NaSa spolodnost,
sazaoberd s kripou nehnutefnostf, kompletnou rekon5trukciou byttv od A po Z, afe aj
predajom zrekon5truovanlich bytov. Vedeli by sme z existujricej stavby vytvorit' niedo
krajsie, podl'a nasich pldnov, ktor6 sri uLpredvami, m6zete si ilhpozriet."
Ked' predrime bytovku nem6Zeme garantovat', do urobi novy majitif . T"r*sri len hol6 steny.
Z2 izbovych bytov, by sme vytvorili 2 jednoizbov6 byty. io ti bj. by sme vytvorili23 bj.
Moment6lne eite nie je vyriesenlf pozemok pod bytovkou, nie je ,ras, j. ma.leikom
Pozemkov6ho fondu. Sme prosperujrica firma, rri dot6ci" z Ministerstva {stavby auver zoSrng s I o/o-nfmurokom. aj podnilat el mdLepostavit'n6jomn6 byty, zrekonltruovat, ich
a Obec ako stavbu na kl'ud ich m6Ze kripit,.
Jrln Markovics -v akej vfske budri reZijn6 nriklady aniljomne?
M. Kuchr{r - na vonkajSfch sten6ch bude 10-15 cm termoiz olfucia,ale este nie je rozhodnut6
s dfm budri kririt'di elektrickou energiou di plynom. Budti nov6 plastov6 okn6, ale je potrebn6
rekonitrukcia celej strechy
lng. ZoltAnB6nyi - m2 srihlasia s poZiadavkami SfngZ
Ing. Milan Lehocklf - ked' bude stavba dokonden6,vtedy je molnevypoditat'presnf vf5ku
n6jomn6ho. Zo 17 bytov bude vytvoreny 23.
M' Kuchir - m2 budri menSie ako doteraz, lebo byty budri rozdelen6. V tomto roku by bolo
99.brd 

pohnrit's papiermi, aby sme mohli do konca ioku podat, ziadost, o dot6ciu na
Minsterstvo a o fver na Sf'RB. Vybavit'stavebn6 povolenie trv6 asi 3 mesiace.
Ing. Milan Lehocky - dim sk6r treba podat'Ziadost' a tymrn6Zeme ziskat plus body.
Ing' Mgr. Iveta N6methov6 - treba dopisat'do umesenia podanie Ziadosti o dot6ciu-a1 o river.



M. Kuchdr -v Kamenidnej je n6jomn6 men5ie ako v Kom6rne, bude potrebn6 dim sk6r
naplnit'byty nrijomnfkmi, s tym m6Zeme pom6ct'aj my. Ziadost by bolo dobr6 podat'do
polovice janu6ra, koncom marca by sme uZ vedeli di bola schv6len6 dot6cia.
lng. Zoltitn B6nyi - bude uzavretdaj kfpna zmluva?
Ing. Mgr. Iveta N6methov6 - treba uzavrief takri zmluvu, aby bola pre v5etkych dobr6.
M. Kuchar - po vystavbe je potrebnrl aj revitaliziciaokolia - detsklf park, parkovisko.
Odo mia tol'ko, ked'nemrite otinky, vy musfte rozhodnrit,.
Ing. Roland Nov6k - pre nich toto je najlep5ie rieSenie, rekonStruk cia z dotdcie a fveru, lebo
tofko peiazi, kolko zainvestujti do rekon5trukcie pri predaji nikto im asi nezaplati.

Uznesenie i.332
Obecn6 zastupitelstvo v Kamenidnej
a./ berie na vedomie
prezentdciu prestavby 17 byi.jednotiek Balvany d. 606

b./ schval'uje
podanie Ziadosti na poskytnutie riveru Sfng a dot6cie z Ministerstva dopravy, vystavby
a region6lneho rozvoja SR na odkfpenie zrekon5truovan6ho bytov6ho domu Balvany O. OOO
za uznesenie hlasovali: 5

Uznesenie i.329
rng. zoltin B6nyi vyhodnotil plnenie uzneseni. uznesenia boli splnen6

Uznesenie i.329
Obecn6 zastupitelstvo v Kamenidnej
berie na vedomie
1 / vyhodnotenie uzneseniazxxxvll. zasadnutia oz zo dfla 3. jtna20l4
2 I vyhodnotenie uznesenia z XXXVI. zasadnutia oz zo dia 13. jtma 2014
3 / vyhodnotenie uznesenia z XXXIX. zasadnutia oz zo dira 17. jina 2014
4 / vyhodnotenie uznesenia z XXXX. zasadnutia oz zo dria 18. jtia20l4
za uznesenie hlasovali : 5
Ing. Milan Lehoc(f - d'alSf bod - Ziadost' Old Boys o poskytnutie zlavy na preniljom
telocvidne. Podl'a mria majri na to peniaze

Uznesenie i.330

Obecn6 zastupitelistvo v Kamenidnej
odmieta
Ziadost'Old Boys o poskytnutie zlavy na pren6jom telocvidne
za uznesenie hlasovali: 5

Uznesenie i. 331
Ing. Milan Lehoc(f - d'alSi bod - vyhodnotenie rozpodtu za 1. polrok2ol4.
Edita Skrovanov6 - nie re reiilne , lebo dane znehnutefnostf eSte nie sri zaplatenev plnej
miere.
Ing. Mgr. Iveta Ndmethovil - akri je vli5ka nedoplatkov na daniach?
Edita Skrovanov6 - Balseed zaplitit'A tast' z dani,AgrodruZstvo plati vZdy v decembri
Ing. Milan Lehockli - 50.000,- aZ 55.000,- € by mali este zaplatit.

Uznesenie i. 331

Obecn6 zastupitel'stvo v Kamenidnej



berie na vedomie
vyhodnotenie rozpodtu obce na I. polrok 2014
za tzneserie hlasovali : 5

Uznesenie i.333
Ing. Milan Lehocky - predlZenie nrijomnej zmluvy bytu d.79014 prepoZiarom postihnutri
rodinu, niekde musia byvat,podl'a mria mali by sme im mali predlhit bezplatn!, n6jom do
konca roku s tym, Le relijnd nildady hradia sami.
Ing. Roland Nov6k - podfa mia mohli by sme im mohli prediZit bezplatny n6jom aZ do
skolaudovania nov6ho rodinn6ho domu

Uznesenie i.333
Obecn6 zastupitelstvo v Kamenidnej
schvaltuje
bezplatnd vypoZidanie n6jomn6ho bytu na adrese Kamenidnri d.790 byt d. 4 pre poZiarom
postihnutu rodinu Petra Kosztol6nyiho, trvale byom Kamenidn6 d.663 na dobu neurditf aZ
do skolaudovania nov6ho rodinn6ho domu
za luznesenie hlasovali : 5

Uznesenie i.334
Ing. Milan Lehocky - dal5i bod - pren6jom domu v Balvanoch d.d. 607 pre Marindid
Rolanda, srikromny podnikatel v stavebnictve. Zaakri cenu by sme mali prenajat'dom 100
m2 + dvor.
Jiln Markovics - ak6 je re6lna cena?
Ing. Milan Lehockli - je dobrf ked' dom je obyvany, re6lna cena by bola asi 100,- € -
120,- € - a cenu opr6v premietnut'do ceny nSjomn6ho, odpodftat'z ndjomn6ho s tym, Ze
zaplati zdbezpeku vo vf Ske 6 mesadn6ho n6j omn6ho.

Uznesenie i.334
Obecn6 zastupitelistvo v Kamenidnej
a./ berie na vedomie
z6mer obce na pren6jom rodinn6ho domu Balvany d. 607, ktor;f bol zverejnenf na web
striinke obce
za uzrresenie hlasovali : 5

b./schval'uje
pren5jom rodinn6ho domu vo vlastnfctve obce v Balvanoch srip. e.607 formou priameho
prendjmu za mesadn6 nrijomnd vo qf5ke 100,- €
so zapoditanfm ndkladov na rekonstrukciu predmetn6ho rodinn6ho domu
za uznesenie hlasovali : 5

Uznesenie i.335
Ing. Milan Lehoc(f - dalSi bod - spr6va nez6visl6ho auditora
Edita Skrovanov|- ridtovnictvo bolo v poriadku s tlfm, Ze chceli, aby zmajetku bol vyradeny
MEDCOOP ,lebo umelo zvfSi n6S majetok
Mgr.Ing.Iveta N6methovS - musime mat' nejakf d6vod, aby sme ho mohli vyradit' z majetku.
Za symbolickri cenu by sme mohli im odovzdat' dast zmajetku obce . Ak6 j; hodnota tiraz-
14000,- €
Uznesenie i.335
Obecn6 zastupitel'stvo v Kamenidnej



berie na vedomie
spriir,u nez6visl6ho audftora Ing. Alexander Beke certifikovany auditor licencia SKAU d.
000480 o vykonanom audite ridtovnej uzdvierky obce Kamenidn6 na rok 2013
za tzneserie hlasovali : 5
Uznesenie i.336
Edita Skrovanov6 - vynechali sme Ziadost'A. Szalaiovej na pren6jom bytu d.75612. Platia
vdas n6jom, ako aj faktriry mdzaplaten6, nem6 dlZoby vodi obci.
Uznesenie i.336
Obecn6 zastupitelistvo v Kamenidnej
schval'uje
uzatvorenie n6jomnej zmluvy v zmysle VZN d. 112008, VZN d. 212009 a VZN i,.212014
formou priameho pren6jmu n6jomnfkom - Szalaiov6 AngelikaaSzalaiovri Krisztina
obytn6ho domu 18 bj. Kamenidnii srip.d. 756 byt d. 2, na dobu urditri od 01 .10.2014 do
30.09.2015 s tym, Le pri podpisani nijomnej zmluvy vloLi zdbezpeku v sume 6 n6sobku
mesadn6ho nrijomn6ho
za luznesenie hlasovali : 5

INTERPELACN
Ildik6 Kert6szovri - informadn6 tabule - nevedela som o nich.
Ing. Milan Lehocky - v r6mci programu LEADER sme mali moZnost' poladovat o dotSciu.
Spolufinancovanie obce je iba 5 %o.

Ildik6 Kert6szovti - na niedo in6 by sme nemohli peniaze Ziadat? Kto rozhodol o ridele
pouZivania peilazi?
Ing. Milan Lehocky -peniaze sme mohli Liadat na detsk6 ihrisko alebo informadn6 tabule.
Takto som rozhodol, chcel som vyuZit' Sancu.
I1dik6 Kert6szovrl - mal si sa aj ntls oplitat'.
Ing. Milan Lehocky - zato som rozhodol takto, lebo st6le hl'ada-jti aj obecny urad, aj ostatn6
in5titricie.
Ing. Zoltin B6nyi - ani ja neviem o v5etkom, ale ked'sa ma na niedo opytajf zavolitm
starostovi, aby som vedel odpovedat'na pripadne otdzky.
Attila Sz6p - strecha na obvodnom zdravotnom stredisku, Sindlie sri po5myknut6,treba
opravit'.
Ing. Milan Lehocky - nevSimli sme si to, pozrieme sa na to.
Jan Markovics -matersk6 Skola ?
Ing. Milan Lehoc(f - Veronika Balla je na materskej dovolenke, sf tam nov6 uditeliky, 1

z Kamenidnej, I zedovca a 1 z Komirna.
Jiin Markovics -io je so zlfdenim 5k6l ?
Ing. Milan Lehoc(i - doteraz sme nedostali rozhodnutie. Zmenan nastane bud' od 01.01.2015
alebo od 01.09.2015.
Ing. Milan Lehocklf starosta obce pod'akoval pritomn;fm za ridast'a informoval prftomnlfch,
Ze posledn6 zasadnutie OZbude asi o mesiac.

Overovatelia: ./
Itdik6 Kert6szov 6 h;k ,/-
Jfn Markovics Zo -f/.-,2 -'s Ur'"
Zapisala : Durdovidovii
V Kamenidnej, dfla 12.10.2014


